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Jegyzőkönyv 

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2015. október 29-én megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet aljegyző, Kovács György 

alpolgármester, Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő, Kaszaláné Bán Anikó 

képviselő. 

Távol:Tóthné Rakusz Julianna képviselő és Fodor Imre képviselő. 

Hitelesítő: Kaszaláné Bán Anikó képviselő és Pulisch József képviselő. 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozat képességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 5 fő. 

A képviselő-testület a kiküldött napirendi pontokat elfogadta. 

 

Napirend: 

 

1. Rendeletalkotás a szociális célú tűzifa juttatásának szabályairól    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

2. Rendeletalkotás helyi lakáscélú támogatásokról     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

3. Családsegítő és Gyerekjóléti Szolgálat 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. Szociális és Egészségügyi Bizottság beszámolója 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Ügyrendi Bizottság beszámolója 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

6. Egyebek 

 
 

 

1.napirendi pont tárgyalása: Rendeletalkotás a szociális célú tűzifa juttatásának szabályairól 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy már tavaly is részt vett az önkormányzat a 

szociális tűzifa pályázaton. A rendelet alapja, hogy a pályázat sikeres volt, 63 m3 tűzifát kapott 

a község. November 26-án a következő képviselő-testületi ülésen már döntést lehet hozni, hogy 

kik kapják. 

   

Pulisch József képviselő: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta a szociális tűzifa rendeletet. 

A bizottságnak egy módosító javaslata volt. A 3§ (1) bekezdésében a benyújtási határidő került 

módosításra november 30.-a helyett november 20-ra, így a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

meg tudja tárgyalni a képviselő-testületi ülés előtt. Az Ügyrendi Bizottság a módosítással együtt 
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megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a testületnek a szociális tűzfa támogatásról szóló 

rendeletet. 

 

A képviselő-testület a módosítást 5 igen szavazattal elfogadta. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

17/2015. (X.30.) önkormányzati rendelete 

             a szociális tűzifa támogatás helyi szabályairól 

 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

2.napirendi pont tárgyalása: Rendeletalkotás helyi lakáscélú támogatásokról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a rendelet alkotás oka, hogy régi az alaprendelet, 

nem időszerű és a jogszabályi hivatkozások is elavultak. Az új rendelet értelmében már 

életkortól függetlenül lehet kamatmentesen támogatást kérni. A támogatás összege 300 000 Ft-

ról 500 00 Ft-ra emelkedett. Új elem, hogy szennyvízcsatorna rákötés esetén is lehet 

korszerűsítés címén kérni támogatást.  A jövő évi költségvetés tervezésénél erre a feladatra az 

1 millió forintot meghaladó összeget kell betervezni. 

 

Pulisch József képviselő: Az Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a helyi lakáscélú támogatásról 

szóló rendeletet és azt módosítás nélkül megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek.  

 

Kovács György alpolgármester: Ez a rendelet nagyban a lakosság érdekeit szolgálja. A korhatár 

kikerülése miatt meg fog nőni az igény erre a támogatási formára. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

18/20015 (X.30.) önkormányzati rendelete  

a helyi lakáscélú támogatásról 

 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

3.napirendi pont tárgyalása: Családsegítő és Gyerekjóléti Szolgálat 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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Mocsáry Balázs polgármester: Jogszabályi változások történtek így a család- és gyermekjóléti 

szolgálat működtetése a következő évtől kötelező önkormányzati feladatként jön létre. 

Ennek érdekében a települési önkormányzatoknak 2015. október 31-éig felül kell vizsgálniuk 

a családsegítés, illetve a gyermekjóléti szolgáltatási feladatok ellátásának módját, szervezeti 

kereteit és az e feladatok biztosítására kötött ellátási szerződést. 

A települési önkormányzatoknak 2015. november 30-áig kell dönteniük a feladatellátás új 

rendelkezéseknek megfelelő biztosítása módjáról, és ezen időpontig kérelmezniük kell a 

szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatok módosítását. Települési szinten maradnak a 

lakóhely szintű minimumszolgáltatások, általános segítő feladatok biztosítása. Közös 

önkormányzati hivatal esetében a hivatal székhelye szerinti település biztosítja a szolgáltatást a 

közös hivatalhoz tartozó valamennyi településen. Központi szintre kerülnek a gyermekek 

védelmére irányuló tevékenységek, valamint a speciális szolgáltatások biztosítása. Tehát két 

szolgáltatási szint jön létre, települési szinten család- és gyermekjóléti szolgálat, járási szinten 

család- és gyermekjóléti központ. Társulási formában látja el a feladatott az önkormányzat 

2016-ban és 2017-ben majd meglátják, hogy el tudják e önállóan látni. Közös Önkormányzati 

Hivatal kapja a 3 milliós normatívát, a 67 e Ft pedig megfeleződik a két önkormányzat között. 

Csévharaszt szeretné, ha maradna a jelenlegi személy, a munkájával elégedettek. A határozati 

javaslat 3. pontja arról szól, hogy Gyömrő város is csatlakozni kíván a társuláshoz. 

 

Kovács György alpolgármester: Ha úgy gondolja Csévharaszt, hogy nekünk nem jó ez a 

társulási forma, akkor bármikor ki lehet lépni, vagy valamilyen időszakhoz van kötve? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Időszakhoz van kötve, 6 hónappal előtte kell bejelenteni. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazat meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

86/2015. (X.29.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

család- és gyermekjóléti szolgálat kialakítására vonatkozó előterjesztést és az 

alábbiakat határozza meg: 

 

l.)  Jóváhagyja, hogy a Társulás fenntartásában működő Monori Kistérségi 

Családsegítő- és Gyerekjóléti Szolgálat a járási család - és gyermekjóléti 

központ feladatait, valamint a települési család - és gyermekjóléti szolgálat 

feladatait továbbra is lássa el, a Társulás fenntartásában létrejövő integrált 

intézménnyé alakuljon át. 

  

2.) Akként határoz, hogy Csévharaszt település család-és gyermekjóléti szolgálat 

feladatai a Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás 

fenntartásában létrejövő integrált intézmény keretében kerüljenek ellátásra, 

 

3.) Elfogadja Gyömrő Városának a Társulás fenntartásában létrejövő integrált 

intézményhez történő csatlakozását és egyidejűleg felkéri a munkaszervezeti 

feladatokat ellátó Monor Város Polgármesteri Hivatalt, hogy a Társulás 

következő rendes ülésére készítse elő a Társulási megállapodásnak, az 

Intézmény Alapító Okiratának, a Szervezeti és Működési Szabályzatának és 

Szakmai Programjának fenti, valamint a családsegítés és gyerekjóléti szolgálat 
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feladatellátásának módosulását képező már hatályos, valamint az időközben 

hatályba lépő jogszabályokban foglalt további változásokat is tartalmazó 

módosítását.   

 

Határidő:  2015. november 30. 

Felelős: polgármester 

                  aljegyző 

   

 

 

4.napirendi pont tárgyalása: Szociális és Egészségügyi Bizottság beszámolója 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Kaszaláné Bán Anikó biz. elnök az írásban kiküldött beszámolót nem kívánja kiegészíteni, de 

felmerülő kérdésekre szívesen válaszol.  

 

Pulisch József képviselő: Ez egy új bizottság és az elmúlt egy évben hatékonyan működik. 

Ténylegesen azok kapják a támogatást, akik rászorultak.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A képviselő-testület munkáját is megkönnyítette a bizottság 

munkája, mivel már egy jól előkészített anyagot kaptak elbírálásra. 

 

Kovács György alpolgármester véleménye szerint is jól működik a bizottság, egészséges viták 

alakultak ki az üléseken, ami lehetővé tett az igazságos döntést. Kiemeli a környezettanulmány 

fontosságát is, ami elősegítette a jó döntés. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazat meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

87/2015.(X.29.) önkormányzati határozata 

 
Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadta a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2014-2015 évi munkájáról szóló beszámolót.   

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

 

 

 

5. napirendi pont tárgyalása: Ügyrendi Bizottság beszámolója 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Pulisch József biz. tag elmondja, hogy sok dolga volt az elmúlt időszakban a bizottságnak. Az 

új képviselő-testület felállása, vagyonnyilatkozatok ellenőrzése. Sok rendelet került 

módosításra. Összességében elmondható, hogy a bizottság hatékonyan működött. 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez a bizottság hatékonyan működik, mivel Pulisch József 

képviselőnek van érzéke a jogszabályokhoz, és az aljegyzővel jó munkakapcsolat alakult ki. A 

rendelet tervezetek gördülékenyen készülnek. 
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A képviselő-testület 5 igen szavazat meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

88/2015.(X.29.) önkormányzati határozata 

 
Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadta az Ügyrendi Bizottság 2014-2015 évi 

munkájáról szóló beszámolót.   

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

 

 

 

  

6. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

A.) Mikulás ünnepség 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy Gerstenmayer Orsolya helyi lakos kereste meg 

azzal a kéréssel, hogy ebben az évben is szeretnék megtartani a gyerekeknek a mikulás 

ünnepséget. A korábbi években a Cséfe, mint civil szervezet kért erre a célra támogatást, de 

ebben az évben erre a célra nem pályázott. Javasolja, hogy ebben az évben önkormányzati 

rendezvényként kerüljön megtartásra a tornateremben. Ehhez szeretne 80-100 e Ft támogatást 

kérni. 

 

Kovács György alpolgármester: Mint magánszemély, vagy mint egyesület kéri ezt az összeget? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Önkormányzati rendezvény lenne, a főszervező lenne a 

kérelmező. A korábbi években is nagyon színvonalas műsort készítettek a gyerekeknek.  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazat meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

89/2015.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 80-100 e 

Ft-ot biztosít az ez évi községi mikulás napi rendezvény 

lebonyolítására  

 

Határidő: 15 nap 

Felelős:polgármester 

 képviselő-testület 

 

B.) Térfigyelő 
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Mocsáry Balázs polgármester. Az előző ülésen elhangzott, hogy a villanyoszlopra kerüljön egy 

mérő felszerelésre. A Démász tájékoztatása szerint saját oszlopra nem szerel fel mérőt, de az ő 

oszlopától 1 méterre lévő más oszlopra már igen, oda fel lehet szerelni a kamerát. A másik 

lehetőség, hogy a  UPC oszlopra lehet tenni, de az az önkormányzat előtt van, ebben az esetben 

fel lehet ebben az évben szerelni a térfigyelőt és a következő évben a Csillagsarokra. 

 

Pulisch József képviselő: Ha külön oszlopon van, akkor nem kell bérleti díjat fizetni a Démász-

nak? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Külön oszlop esetén nem kér bérleti díjat, mivel az oszlop az 

önkormányzaté. A Démász a villanyóra árát és a felszerelését kéri. 

 

Pulisch József képviselő: Nem ezen az 1-2 hónapon múlik, de hosszútávon a Csillagsarokra 

kell a térfigyelő, mivel az egy frekventált hely. 

 

Kovács György alpolgármester: Az idei költségvetésbe be lett tervezve a térfigyelő kamera 

felállítása. A Csillagsarok a legforgalmasabb hely. A következő költségvetésbe már a bővítést 

kell betervezni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Jövőre már lehet, hogy indul bővítésre pályázat. A 

hozzászólások alapján megállapítja, hogy a saját oszlopos megoldást választja a testület. 

 

 

C.) Jelzőrendszer 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy van egy pályázat olyan jelző rendszerre, ami a 

családok védelmét szolgálja. Baj esetén, egy készüléken megnyom egy gombot a bajba jutott 

és adott helyen jelez. 5-15 millió forint a pályázati összeg. 5%-os önerő kell hozzá. Pozitív 

dolog a tanyagondnoki szolgálat megléte. Pályázatíró kereste meg, hogy megírná a pályázatot 

a jelzőrendszeri berendezésre.  A beadási határidő november 5.  

 

Kovács György alpolgármester javasolja, hogy induljon, az önkormányzat a pályázaton ez egy 

plusz védelem lenne a lakosságnak. Ehhez internet kapcsolat, lefedettség kell? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem valószínű, de utána néz. 

 

A képviselő-testület a pályázaton való elindulás mellett döntött, és felhatalmazta a 

polgármestert a pályázat benyújtására. 

 

 

D.) Kultúra Napja előkészítése 

 

Mocsáry Balázs polgármester a könyvtár vezető javaslata, hogy január 22-én legyen egy 

színvonalas műsor, a Magyar Kultúra Napjára Oszvald Mária kerüljön meghívásra, aki 170 e 

Ft-ért egy színvonalas műsort fog adni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Haraszti település egyháza régen megkereste az 

önkormányzatot. Szeptemberben lett volna egy rendezvényük, ami elmaradt és most november 

7-én kerül megrendezésre, amire meghívták a képviselőket. 
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Pulisch József képviselő: Varsolccal kössünk meg a testvér teleülési megállapodást, majd utána 

nyissunk más felé. Különben is ütközik a helyi rendezvénnyel, az egészségnappal. A  november 

7-én megrendezésre kerülő egészségnapra a kisbusszal be lehetne hozni a beteg, idős 

embereket. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Egyenlőre nem jelezte senki, hogy igényt tart a szállításra, de 

megoldható. Továbbá tájékoztatja a képviselőket, hogy a Petőfi utcai játszótér sarokoszlopai ki 

vannak tűzve. A következő héten egy kőműves megnézi, hogy mennyiért tudná a kerítést 

megcsinálni. 

 

Kovács György alpolgármester: Megnézte a kitűzést, a régi játszótérnél szélesebb, de reális a 

hely. Egy kis ligetes parkos részt ki lehet ott alakítani. 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy az Ady utcában egy helyi lakos bejelentette, hogy 

vállalkozását ide szeretné telepíteni a saját telkére. Gyógyászati segédeszközt gyártásával 

foglalkoznak. A főépítész véleménye szerint a rendezési tervvel nem ellentétes a tevékenység. 

A belső parkolást meg kell oldania. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ebben az évben ünnepelték az önkormányzatiság 25 éves 

évfordulóját. Ez alkalomból úgy gondolja, egy szép gesztus lenne, ha a régi képviselőket és 

kinevezett jegyzőket meghívnák egy közös december eleji rendkívüli képviselő-testületi ülésre, 

majd egy közös vacsorára. 

 

Kovács György alpolgármester: Ez egy méltó megemlékezés lenne, támogatja az ötletet. 

 

Pulisch József képviselő javasolja, hogy a hivatali Nissan gépkocsira készüljön egy állapot 

felmérés, tavasszal úgy is lejár a műszaki vizsgája. Már ne költsön az önkormányzat a 

javíttatására. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Egyetért a képviselő javaslatával. A novemberi ülésre 

beterjesztésre kerül az állapot felmérés eredménye, a szakember véleményével együtt. 

 

Pulisch József képviselő: Olvasta a CSÉV-KA 2013-2014 évi beszámolóját, amiből sok 

számszaki probléma kiderül. Nem egyeznek beszámolókban és a jegyzőkönyvekben szereplő 

összegek. Számvitelileg súlyos pénzügyi bírságot is maga után vonhat. Javasolja a következő 

pénzügyi vagy képviselő-testületi ülés vegye napirendre. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem biztos, hogy ez képviselő-testületi hatáskörbe tartozik. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Tájékoztatási kötelezettsége van az alapítók felé és el kell számolnia 

a tagi kölcsönnel. Első körbe a felügyelő bizottságot kell megkeresni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester a falugyűlés időpontjának november 16-án 18 órát javasolja. 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

90/2015.(X.29.) számú képviselő-testületi határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Szervezeti és Működési Szabályzatában meghatározott 
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falugyűlést 2015. november 16-án (hétfő) 18 órára hívja össze a 

Díszterembe.  

Megbízza a polgármestert, hogy a falugyűlésről a lakosságot 

értesítse. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: polgármester 

 

Ráduly Jenő helyi lakos elmondja, hogy az iskolában dolgozik, mint karbantartó. Mióta a Klik-

hez tartozik az iskola nem történt semmiféle karbantartás, javítás. Rosszak a nyílászárók, 

radiátorok mozognak, leesnek, a fűtést nem lehet szabályozni. A tetővel komoly problémák 

vannak. A kérdése az lenne, hogy kihez tartoznak a javítások, felújítások? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A kisebb javítások a Klik-hez. A nagyobbak, mint ablak csere 

már felújítás keretébe tartozik, az már önkormányzati feladat. Az előző ülésen felvázolta az 

iskola igazgatója a problémákat. Novemberi ülésre leírja a problémákat és a költségvetés 

tervezésénél figyelembe veszi a képviselő-testület. A radiátorok mozgását oldják meg, a fűtés 

korszerűsítése nem fog menni. Az összes nyílászárót egyszerre nem tudják kicserélni.  

 

Kovács György alpolgármester: Ezeket a problémákat meg kell beszélni nyílászárók, fűtés 

csere. Jövő évi pályázatokat figyelni kell, mivel egyedi ablakokról van szó és  jelentős 

összegről. Természetesen minden képviselőnek szívügye, hogy az iskola működjön. 

 

Pulisch József képviselő: EU-s energetikai pályázatok indulnak jövőre a közintézmények 

részére. 

 

A képviselő-testületnek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés a továbbiakban 

zárt ülésként folytatódott. 

 

k.m.f. 

 

 

 

Mocsáry Balázs        dr. Kosztyi Emma 

polgármester           jegyző 

 

 

Hitelesítő:  

 

 

Kaszaláné Bán Anikó       Pulisch József 

     képviselő                      képviselő 

 

 


